

Date: February 17, 2025

التاريخ: 17 فبراير 2025

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

Subject: Agility Global PLC Board Meeting Results

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس ادارة شركة أجيليتي جلويال بي ال سي

Please be informed that Agility Global PLC's Board met on Monday 17th February 2025, at 04.00 pm (UAE Time) with a complete quorum and approved the below items on the agenda:

بالاشارة الى الموضوع أعلاه، تفيد شركة أجيليتي جلوبال بي أل سي أن تعلن أن مجلس الادارة قد اجتمع يوم الاثنين الواقع في 17 فبراير 2025 الساعة 04.00 بعد الظهر (بتوقيت الامارات) بحضور جميع الأعضاء وتم اعتماد بنود حدول الأعمال التالية:

- 1. Approved raising a recommendation to the shareholders of the Company to approve the following at the general assembly meeting: The employees' shares option plan (the "Plan") and purchase of Company's shares for the purpose of the Plan.
- 1- تمت الموافقة على رفع توصية لمساهمي الشركة ليتم الموافقة على ما يلي في اجتماع الجمعية العمومية: خطة الحوافز الخاصة بموظفي الشركة؛ وشراء الشركة لأسهمها لأغراض هذه الخطة.
- 2. Approved calling the General Assembly to convene towards the end of March 2025 to consider and approve the Plan and the purchase of Company's shares for the purpose of the Plan. The exact date of the General Assembly meeting will be indicated in its invitation that will be disclosed as per the applicable regulations.
- 2- تمت الموافقة على توجيه الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العمومية للشركة في أواخر شهر مارس 2025 وذلك للنظر في والموافقة على خطة الحوافز الخاصة بموظفي الشركة وشراء الشركة لأسهمها لأغراض هذه الخطة، على أن يتم تحديد تاريخ اجتماع الجمعية في الدعوة التي سيتم الافصاح عنها وفقاً للوائح المعمول بها.
- 3. Other items on the agenda related to the company's normal course of business.
- 3- تمت الموافقة على أمور أخرى متعلقة بأعمال الشركة الاعتيادية.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،،

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Chairman ADGM UNITED ARAB EMIRATES

طارق عبد العزيز سلطان العيسى رئيس مجلس الادارة

AGILITY GLOBAL PLC

Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009397, Office 3511, 35th Floor, Al Marqam Tower, ADGM Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates